
Schriftelijke beantwoording vragen uit Forum 9 april 2024 
 
In het forum van 9 april jl heeft de heer Dolmans van de fractie D66 gevraagd naar de stand van 
zaken met betrekking tot het monitoring van de biodiversiteit in Rijswijk Buiten. Wethouder Van de 
Laar heeft toegezegd hier schriftelijk op terug te laten komen.  
 
Antwoord:  
Naar aanleiding van eerdere vragen vanuit de raad heeft Wethouder Wit toegelicht hoe we omgaan 
met het monitoren van de biodiversiteit. We monitoren niet op basis van soorten. Dit vraagt een zeer 
uitgebreide database met gegevens over het voorkomen van soorten in ruimte en tijd. Dat kan op 
landelijke schaal, maar is op lokale schaal nauwelijks haalbaar.  
 
Het uitgangspunt is dat we monitoren en sturen op basis van de inrichtingseisen. Daarbij vergelijken 
we de huidige inrichting met de met de toekomstige inrichting (en beheer). Door de inrichting en de 
wijze van beheer aan te passen vergroten we de kans om de biodiversiteit te vergroten. 
 
Verschillende onderzoeken en rapporten worden daarbij als startpunt gebruikt. Voor Pasgeld is door 
Tauw in 2021 een natuurwaardeonderzoek uitgevoerd om de ecologische waarde in beeld te 
brengen. Daarbij zijn de mogelijkheden in kaart gebracht om de biodiversiteit te vergroten. Dit is 
uitgewerkt in het perspectief van de stapstenen die planten en dieren kunnen gebruiken voor 
migratie door een landschap. Ook wordt er gewerkt met een beoordelingskader klimaatadaptatie en 
natuurinclusiviteit.  Dit kader wordt bij een uitwerking van een deelplan meegegeven en door een 
externe partij beoordeeld. Het betreft dus geen generiek kader maar wordt projectspecifiek ingevuld.  
 
Een maatregel belangrijk voor de biodiversiteit in RijswijkBuiten is de bos- en parkloper die 
natuurgebieden aan elkaar verbindt. De definitieve inrichting ervan staat gepland na de aanleg van 
de Warmtelinq richting Leiden (gereed 2027).  
  
Als uitwerking van het Groenbeleidsplan worden voor de verschillende gebieden in Rijswijk 
Natuurwaardekaarten opgesteld. Deze Natuurwaardekaarten geven inzicht in Natuurwaarden per 
deelgebied en zijn in die zin ook een concrete uitwerking van de monitoring van de Biodiversiteit.  
Vooruitlopend op de Natuurwaardekaart bepalen we al de doelsoorten en doelbiotopen voor de 
huidige gebiedsontwikkelingen. Vanzelfsprekend wordt de data van RijswijkBuiten in deze 
Natuurwaardekaart verwerkt.  
 
 
 


